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Haburová: 

Viem, že nastala zmena, konečne k dobrému v riešení kanalizácie Milhostov, takže prosím 

vás, ľudia sa ma pýtajú, tak poinformujte o najaktuálnejšom stave. 

 

 

Ing. Kolesár: 

Kanalizácia Milhostov, posun nastal v tom, že celý proces kanalizácie by sa mal začať 

odznova i v tom, že mesto vyhlásilo súťaž na manažment tohto projektu, sme úplne na 

začiatku. Dnes mám informáciu, že prišli dve ponuky a čakáme ešte za ďalšími ponukami. Je 

stanovené otváranie obálok, takže bude vybraný manažment projektu. Jedným z uchádzačov 

je aj samotná východoslovenská vodárenská spoločnosť. Uvidíme, akú predložila ponuku 

a aký bude vývoj, veci sa hýbu dopredu. Celú záležitosť brzdí aj vyšetrovanie úradom boja 

proti korupcii. O túto stavbu sa zaujíma aj ministerstvo hospodárstva, napriek tomu tie 

procesy sme opätovne rozbehli a dúfam, že už to teraz pôjde lepšie. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 25. 4. 2012 
 

 

 

 

 

 


